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3. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2014  
 

 

Biro: 

Chcem hovoriť o bytovke za poisťovňou všeobecnou o ktorej som hovoril na začiatku nášho 

volebného obdobia, že je v dezolátnom stave, je statický narušená, je tam sklad drevín 

myslím, chodia tade ľudia, či sa podnikli dajaké akcie okolo odstránenia tejto chátrajúcej 

panelovej ozruty v Trebišove, ktorá nám robí hanbu zvlášť, keď idú ľudia zo stanice a je tam 

holubieho trusu ako som hovoril, meter. Zaujímal by ma nielen mňa ale aj občanov mesta 

osud, či sa dačo v tejto veci realizuje.  

 

Ing. Kolesár: 

Bytovka za všeobecnou zdravotnou poisťovňou, zaznamenali sme po určitom čase, kedy nikto 

nemal záujem o túto bytovku, zaznamenali sme záujem potenciálnych investorov o tom, žeby 

v tomto priestore a v tejto stavbe investovali. Pripomínam však, že táto stavba nie je mestská, 

preto mesto nemá vlastnícke právo ani nemôže nejak ovplyvňovať vlastnícke právo ku stavbe 

samotnej, ale zaznamenali sme záujem investorov o to, žeby túto stavbu rekonštruovali na 

byty. Radi by sme, ako mesto boli nápomocní, čo myslím, že nikto z vás nebude proti 

nápomoci takejto iniciatíve. Je tu jedna majetková záležitosť, mesto vlastní maličkú časť 

pozemku pod touto bytovkou a aby sa vôbec investorské aktivity mohli niekam posunúť, tak 

bude nevyhnutné tento pozemok dosporiadať. Takže v najbližšej dobe, budeme konať v danej 

veci a bude vám predložený návrh na to, aby sa mesto tohto svojho malého podielu zbavilo, 

aby ho predalo, aby toto nebolo zábranou prípadného ďalšieho konania investorov vo vzťahu 

k tejto budove. Inak budovu, ako samotnú, ako som už spomenul, mesto nevlastní., tam 

nejaké ďalšie kroky konať nemôžme. Vyzvali sme vlastníka, aby konal ale sú tam tak 

komplikované majetkové vzťahy, pričom súkromní vlastníci sú na tom finančne nie najlepšie, 

že v súčasnosti nemôžme očakávať nejaký razantný pohyb. Záujem investorov ale dáva nám 

nádej, žeby predsa len tá rekonštrukcia danej stavby na byty by mohla byť aktuálna. Čiže 

budeme sa tejto téme venovať a samozrejme budeme vás informovať.  

 

Biro: 

Nie som odborník, stavbár, ale tá statika je tam narušená. Keď 25 cm panel je vysunutý o 15 

cm, to znamená, rekonštrukcia do úvahy nepripadá. Takže zrovnať so zemou a postaviť tam 

niečo lepšie, krajšie, estetickejšie, lebo to je vstup do mesta, stanica železničná, autobusová, 

jednoducho si to treba udržiavať. Prvý dojem často na prichodiaceho turistu alebo čo robí 

veľký obraz o meste, takže si dať na tom záležať.  
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